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Protokół z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Świnoujście w dniu 5 grudnia 2022 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz –Prezydent Miasta. 

2. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta.  

3. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

5. Dyrektorzy i prezesi jednostek miejskich. 

6. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 5 grudnia 2022 roku o godz. 1100 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził w trybie hybrydowym Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Leon Ryszard Kowalski.  

Porządek obrad został przyjęty bez uwag przy 7 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Miasto Świnoujście na 2023 rok. 

 

Projekt uchwały został przedstawiony w formie prezentacji w dniu 1 grudnia 2022 r. 

Dyskusja. 

Po wyczerpaniu dyskusji, Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon 

Ryszard Kowalski zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii do projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na 2023 rok wraz z erratą. 

 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z erratą – za opinią pozytywną głosowało  

5 członków Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2023 – 2033. 

 

Projekt uchwały został przedstawiony w formie prezentacji w dniu 1 grudnia 2022 r. 

Dyskusja. 

Po wyczerpaniu dyskusji, Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon 

Ryszard Kowalski zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii do projektu uchwały  

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2023 – 2033. 

 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 4 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 4 – Wolne wnioski. 
 

Radny Leszek Waga zwrócił się z zapytaniem od mieszkańców w sprawie możliwości 

wynajęcia hali w obiekcie sportowym przez osoby prywatne, poza planowanymi treningami.  

Dyskusja. 
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Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski poprosił 

członków komisji o zgłaszanie propozycji do planu pracy Komisji na rok 2023 do Biura Rady 

Miasta. 

 

Ad. pkt 5 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu Leon Ryszard Kowalski zamknął posiedzenie Komisji w dniu 5 grudnia 2022 roku  

o godz. 1147. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Leon Ryszard Kowalski 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


